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Protokół  Nr XXVIII/2013 z sesji  Rady Miejskiej w Wołominie
z  dnia 22 maja 2013 roku

Radnych ogółem    -  21
Radnych obecnych na sesji – 21 

Listy  obecności  radnych,  Przewodniczących  Rad  Osiedlowych  i  Sołtysów  stanowią 
załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Marcin Dutkiewicz - Przewodniczący Rady
Powitał  przybyłych  na  sesję  radnych, Zastępcę  Burmistrza  Sylwestra  Jagodzińskiego, 
Zastępcę Burmistrza Grzegorza Mickiewicza, pracowników Urzędu Miejskiego i Prezesów 
Spółek Gminnych: MZO i PWiK,  Radnych Rady Powiatu Wołomińskiego, przedstawicieli 
Rad Osiedlowych, Sołtysów i przedstawicieli prasy, którzy obecni byli na sesji.  
Stwierdziwszy quorum konieczne do prawomocności obrad ( Na sali obecnych było   20 
radnych. ( Nieobecny to radny: Igor Sulich) , Przewodniczący Rady otworzył XXVIII sesję 
Rady Miejskiej w Wołominie w dniu 222 maja 2013 roku o godz. 14:15. 

Pkt 1
Do  pełnienia  funkcji  sekretarza  obrad  radni  wybrali  radnego  Michała  Milewskiego w 
głosowaniu jawnym za - 20 głosów, przeciw-0, wstrz. - 0

Pkt 2

Porządek obrad został radnym przesłany wraz z zawiadomieniem o terminie sesji i 
projektami uchwał  ( załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu)

Marcin Dutkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej
Odczytał  wniosek  Burmistrza  Wołomina  (  zał.  Nr  3  do  nn  protokołu  )  o  wycofanie  z 
porządku  obrad  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  Gminy  Wołomin  do  programu 
Powiatowej Karty Rodziny.

Adam Bereda – radny
Wnioskował o zdjęcie z porządku obrad uchwały dot. wzniesienia i lokalizacji pomnika  i 
przeniesienie  tej  uchwały  pod  obrady  kolejnej  sesji.   Podczas  obrad  komisji  radni 
zdecydowali  o  tym,  że  chcieliby  jeszcze  przedyskutować  miejsce  usytuowania  tego 
pomnika.

Marcin Dutkiewicz – Przewodniczący Rady
Powiedział, że tej uchwały Rada nie może zdjąć z porządku obrad bo nie wpłynęło takie 
pismo od wnioskodawcy tj  od osoby wprowadzającej  uchwałę. W związku z tym o na 
temat tej  uchwały radni  będą rozmawiali  w punkcie „podjecie  uchwał”  i  odeślą ją  pod 
obrady komisji, nie zdejmując jej z porządku obrad. Formalnie nie można  tego zrobić. 

Marek Górski – radny
Z tego co mu wiadomo to Rada przyjmuje porządek obrad i jeżeli jest wniosek formalny 
radnego o zdjęcie z porządku obrad uchwały, to radni głosują ten wniosek bez względu na 
to, czy wnioskodawca wycofuje uchwałę czy też nie. Chyba, że Przewodniczący Rady ma 
taka intencję by rozpocząć dyskusje na temat tego pomnika.
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 Marcin Dutkiewicz – Przewodniczący Rady
Przyznał,  że  taka  była  jego  intencja.  Obawiał  się,  że  gdy  uchwała  zostanie  zdjęta  z 
porządku obrad to  sprawa trafi  do „lamusa”  i  znowu przed kolejna sesją  wywiąże się 
dyskusja. Dzięki proponowanemu rozwiązanie od razu po sesji trafi pod obrady komisji.  
Wierzył, że komisje, które wystąpiły z takim wnioskiem doprowadzą do spotkania tylko i  
wyłącznie w tej kwestii i wtedy wszystkie wątpliwości zostaną wyjaśnione.

Marek Górski – radny
uważał,  że  te  wyjaśnienia  Przewodniczący  Rady  powinien  przekazać  radnym   przed 
wnioskiem radnego Adama Beredy. Obecnie wypada by radny Adam Bereda wycofał swój 
wniosek formalny. 

Marcin Dutkiewicz – Przewodniczący Rady
Nie ma w zwyczaju ustalania z radnymi przed sesją co będą mówili na sesji. Nie wiedział 
więc  ci  powie radny Adam Bereda.  Jego propozycja  polegała na tym,  by uchwały nie  
wycofywać z porządku obrad, tylko wysłać do prac w komisjach. O tym będzie mowa przy 
uchwale. Jeśli  taka będzie wola radnych to chwile podyskutują na temat tej  uchwały i  
zagłosują nad przeniesieniem jej do prac w komisjach. 

Adam Bereda – radny
Wycofał swój wniosek formalny. 

Porządek obrad ze zmianą dotyczącą wycofania uchwały w sprawie Powiatowej  Karty 
Rodziny  został przyjęty w głosowaniu jawnym za- 20 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Pkt 3

Protokół z XXVII sesji  Rady Miejskiej z dnia 24 kwietnia 2013 roku został przyjęty bez 
uwag w głosowaniu jawnym za- 20 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Pkt 4

Komisja Gospodarki – Dominik Kozaczka
Komisja spotkała się jeden raz. Celem spotkania było opiniowanie uchwał na tocząca się 
sesję. Większość uchwal została zaopiniowana pozytywnie. Negatywna opinię uzyskała 
uchwała w sprawie przystąpienia do Powiatowej Karty Rodziny. Natomiast co do uchwały 
w sprawie pomnika, komisja  wypracowała wniosek, by tą uchwałę przenieść na kolejny 
termin, na którąś z kolejnych sesji. Natomiast w międzyczasie podyskutować na jej temat 
w komisjach. 

Komisja Bezpieczeństwa – Andrzej Żelezik
Komisja  pomiędzy  sesjami  spotkała  się  dwukrotnie.  Wspólnie  z  pracownikami 
merytorycznymi  urzędu,  nadzorującymi  działalność  Ochotniczych  Straży  Pożarnych, 
członkowie komisji odwiedzili strażnice trzech jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych : 
w  Wołominie,  w  Zagościńcu  i  w  Starym  Grabiu,  w  celu  zapoznania  się  z  pracą  i 
potrzebami jednostek gminnych OSP. Sytuacja i potrzeby jednostek straży były tematem 
posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa odbytego w dniu 9 maja. Na posiedzenie to, oprócz 
przedstawicieli  Urzędu  Miejskiego  :  Burmistrza  i  pracowników  merytorycznych 
znajdujących się w sferze sztabu gminnego OSP, zaproszeni zostali Prezesi ochotniczych 
Straży Pożarnych z terenu Gminy Wołomin.  Wnioski  z  tego posiedzenia i  zestawienia 
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potrzeb  strażaków  w  poszczególnych  strażnicach,  zostaną  przekazane  Burmistrzowi 
Wołomina  w  celu  rozpatrzenia  możliwości  pomocy  finansowej  dla  zapewnienia 
zabezpieczenia  najpilniejszych  potrzeb.  Komisja  zaznacza  niezwykłą  sprawność  i 
poświęcenie  strażaków  ochotników  w  niesieniu  pomocy  dotkniętych  kataklizmami 
mieszkańców gminy. Tych interwencji jest wiele, a postawa strażaków budzi powszechny 
szacunek społeczny. Jednak gmina niewiele daje i warto by było przyjrzeć się jak można 
by  było  pomóc,  żeby tą  gotowość  bojowa zwiększyć  i  aby  praca  strażaków stała  się 
bezpieczniejsza. W Dniu Strażaka, który jest obchodzony 4 maja, radni złożyli życzenia i  
podziękowania z pełną poświęcenia służbę. 
Do burmistrza trafia wnioski komisji, której członkowie zdają sobie tez sprawę z tego, że z 
gminnych  pieniędzy nie wszystkie potrzeby można pokryć. Dlatego ktoś musi  sprawdzić 
pod  względem prawym  co  można  pomóc.  Następnie  należy  przygotować  jakieś 
przesunięcia w budżecie, żeby chociaż w części było można zaspokoić potrzeby OSP. 
OSP ma bardzo przestarzały sprzęt,  choć utrzymany w należytym porządku i  jeszcze 
może służyć. Jednak jakieś pieniądze trzeba włożyć by sprzęt ten wyremontować.  
Drugie posiedzenie komisji  odbyło się  w dniu 21 maja i  na tym spotkaniu opiniowano 
projekty  uchwał.  Do  burmistrza  wpłynie  wniosek  o  konieczności  bardziej  wnikliwego 
sprawdzania sprzątania na posesjach, które wyglądają na opuszczone. Komisja wnioskuje 
o zabezpieczenie budynku, będącego kiedyś własnością Huty Szkła, który obecnie jest w 
bardzo złym stanie technicznym i grozi zawaleniem. Należy wpłynąć na to by został on 
uporządkowany, tym bardziej, że tam wchodzą różni ludzie.
Przewodniczący Komisji poinformował, że radni skupieni w Komisji Bezpieczeństwa brali 
udział  w pracach Komisji  Finansów Gminnych,  Komisji  Gospodarki  i  Komisji  Edukacji,  
gdzie była omawiana sytuacja szpitala powiatowego i oglądano wspaniała koncepcję sali  
gimnastycznej w miejscowości Czarna.  

Komisja Edukacji – Joanna Pełszyk 
Celem spotkania komisji było zaopiniowanie projektów uchwał i omówiono koncepcję sali 
gimnastycznej w Czarnej.  Dwie uchwały nie znalazły pozytywnej opinii członków komisji. 
Były to uchwały w sprawie Powiatowej  Karty Rodziny i  w sprawie budowy i  lokalizacji  
pomnika.

Komisja Finansów Gminnych – Leszek Czarzasty
Na odbytym posiedzeniu opiniowano uchwały. Jedna z prezentowanych projektów uchwał 
nie uzyskała pozytywnej opinii komisji. 

Komisja Rewizyjna – Adam Bereda
Przedmiotem prac komisji jest opiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu za 2012 
rok. 

Pkt 5

Olga Ludwiniak – Wydział Organizacji i Komunikacji Społecznej
Przedstawiła informację o wykonaniu uchwał Rady Miejskiej podjętych na sesji w dniu 24 
kwietnia 2013 roku. Treść informacji stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.
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Pkt 6

Grzegorz Mickiewicz – Zastępca Burmistrza Wołomina
W imieniu Burmistrza Ryszarda Madziara przekazał informację o pracy w okresie między 
sesjami Rady Miejskiej w Wołominie tj. od 24 kwietnia 2013 roku do 22 maja 2013 roku
INFORMACJE Z   MIEJSKI  EGO   ZAKŁAD  U   DRÓG I ZIELENI  
• zakończono  prace  związane  z  przygotowaniem  dokumentacji  niezbędnej  do 
przeprowadzenia postępowania w trybie ustawy prawo zamówień publicznych na odbiór i  
zagospodarowanie  odpadów  komunalnych  z  nieruchomości  zamieszkałych  i 
niezamieszkałych z terenu Gminy Wołomin i zamieszczono w BIP ogłoszenie o udzieleniu 
zamówienia;
• Przeprowadzono  postępowanie  na  zakup  wiat  przystankowych  w  ramach  realizacji 
Funduszu Sołeckiego;
• rozpoczęto  procedurę  na zakup urządzeń zabawowych na place zabaw w ramach 
realizacji Funduszu Sołeckiego- koszt 37 000 zł;

• przeprowadzono postępowanie przetargowe na wykonanie remontu nawierzchni  ulic 
na terenie Gminy Wołomin ul. Jaroszewskiej i ul. Ogrodowej we wsi Duczki.
•  podpisano  umowę  na  wykonanie  prac  remontowych  polegających  na  naprawach 
urządzeń zabawowych, piaskownic oraz ławek na 27 placach zabaw znajdujących się na 
terenie miasta i gminy Wołomin, - wartość umowy 20 000;
•  wszczęto  postępowanie  na  zakup  ławek  miejskich  i  koszy  ulicznych  -  wartość 
zamówienia 20 000; 
INFORMACJE  Z    WYDZIAŁ  U      ROZWOJU      GOSPODARCZEGO  
- Budowa ulicy Sławkowskiej na odc. od ul. Kolejowej do ul. Armii Krajowej - W dniu 
07.05.2013 r.  podpisano umowę z  wykonawcą tj.  firmą „DOWBUD-C”  z  Warszawy na 
budowę  ulicy  na  kwotę  408.198,99  zł  brutto.  W  dniu  14.05.2013  r.  komisyjnie 
wprowadzono wykonawcę robót na budowę. 
- Budowa ul. Szarych Szeregów - W dniu 19.04.2013 r. podpisano umowę z wykonawcą 
robót – KROL z Wołomina. Wartość robót budowlanych: 397.264,87 zł. Termin wykonania 
robót budowlanych – 4 miesiące od dnia wprowadzenia wykonawcy na budowę.  W dniu 
26.04.2013 r. Wykonawca został wprowadzony na teren budowy. 
-  Budowa chodnika w ul. Rozwadowskiego w Ossowie –  w dniu 15.05.2013 r został 
złożony wniosek na budowę chodnika do Starostwa Powiatowego.
-  Budowa ul. Pomorskiej, Karpackiej, Sudeckiej i Mazurskiej -  W dniu 27.03.2013 r. 
WRG  złożył  do  Starostwa  Powiatowego  w  Wołominie,  wniosek  o  wydanie  decyzji 
pozwolenia na budowę ul. Pomorskiej, Karpackiej, Sudeckiej i Mazurskiej w Wołominie. W 
dniu  21  maja  2013  roku  otrzymano  decyzje  na  realizację  inwestycji  drogowej.  
Przygotowywany jest przetarg na realizacje inwestycji. 
Przygotowywana jest również realizacja inwestycji  na ul.  Czwartaków. Jest już decyzja 
ZRID.
-  Budowa sali  gimnastycznej  w Czarnej –  na  Komisji  Gospodarki  oraz na komisji  F 
Gminnych Wydział Rozwoju Gospodarczego przedstawił koncepcję sali, zaprosił również 
projektanta, który zapoznał radnych z wprowadzonymi zmianami.
-  Budowa odwodnienia ul.  Kleeberga w Wołominie  – Budowa kanału deszczowego 
została zakończona. W związku z oszczędnościami ww. zadaniu w ramach postępowania 
do  14  000  euro  wyłoniono  wykonawcę,  na  wykonanie  dokumentacji  projektowo-
kosztorysowej  dla  potrzeb  budowy  wpustów  deszczowych  wraz  z  przykanalikami  do 
wybudowanej  kanalizacji  deszczowej  oraz  budowy  nawierzchni  jezdni  na  odc.  od  ul. 
Tęczowej do ul. Wiosennej. Termin wykonania dokumentacji 16.08.2013 r.
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- Modernizacja Targowiska Miejskiego nr 1 w Wołominie – w dn. 13.05.2013 r została 
podpisana umowa. Wykonawcą jest firma  „IMPEX” z miejscowości Łask. Wartość prac 
zgodnie z podpisaną umową wynosi  1.005.584,24 zł brutto.  Termin wykonania prac 20 
sierpnia 2013 roku
-  Budowa  Przedszkola  nr  9–  W  dniu  06.05.2013  r.  odbyła  się  kolejna  narada 
koordynacyjna. Omówiono bieżące sprawy, wszystkie kwestie problematyczne i zapytania 
rozwiązywane są terminowo.
INFORMACJE Z   WYDZIAŁ  U     ZARZĄDZANIA     NIERUCHOMOŚCIAMI;  
-  Opublikowano  ogłoszenie  II  przetargu  ustnego  nieograniczonego  na  sprzedaż 
nieruchomości gruntowej działka ewid. nr 207/32 obr 24 w Wołominie przy ul. Asnyka.
-  Opublikowano  ogłoszenie  II  przetargu  ustnego  nieograniczonego  na  sprzedaż 
nieruchomości  gruntowej  8  działek  w  Wołominie  przy  na  osiedlu  1  Maja  przy  Al. 
Niepodległości.
-  Opublikowano  ogłoszenie  III  przetargu  ustnego  nieograniczonego  na  sprzedaż 
nieruchomości lokalowej w Wołominie przy ul. Sikorskiego 88, lokal nr 3, 4.
- Opublikowano zarządzenie w sprawie udzielenia bonifikaty od opłaty rocznej za 2013 r. z 
tytułu użytkowania wieczystego dla 2-ch użytkowników wieczystych.
-  Wydano  3  decyzje  odnośnie  ustalenia  opłaty  adiacenckiej  z  tytułu  podziału 
nieruchomości  –  w Wołominie  przy  ul.  Wiosennej  r.  Jesiennej,  w  Zagościńcu  przy  ul. 
Letniskowej i w Starych Lipinach przy ul. Radosnej.
-  Wysłano 9 zawiadomień o zgromadzeniu materiału  dowodowego do ustalenia opłaty 
adiacenckiej - w Zagościńcu, Stare Lipiny, Wołomin ul. Lipiny Kąty i ul. Wiosenna , Duczki  
ul. Jaroszewska, Leśniakowizna, Mostówka i Stare Grabie.
- Przygotowano następujące projekty uchwał na sesję Rady Miejskiej w Wołominie:

-w  sprawie  nabycia  działek  39/1  i  40/1  obręb  Duczki  -05  –  działki  pod  ul. 
Myśliwską,
-  w  sprawie  nabycia  działki  nr  249/9  obręb  Duczki  -04  –  działka  pod  ul. 
Majdańską
-  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  ustanowienie  służebności  (Wołomin,  ul. 
Warszawska) w związku z przebudową i modernizacją stacji transformatorowej.
- w sprawie ustalenia wysokości odsetek od niezapłaconej części opłaty z tytułu 
przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności.

INFORMACJE z   ZESP  O  Ł  U     DS.     POZYSKIWANIA     ŚRODKÓW     ZEWNĘTRZNYCH  
-  Projekt pn.  „Internet szansą rozwoju Gminy Wołomin”: w dniu 6 maja br. został za-
warty Aneks do Umowy o dofinansowanie wprowadzający 100% dofinansowanie projektu 
POIG 8.3, w dniu 25 kwietnia br. miała miejsce zewnętrzna kontrola projektu, którą prze-
prowadzała  na  zlecenie  Władzy  Wdrażającej  Projektu  Europejskie  Fundacja  Fundusz 
Współpracy. Obecnie oczekujemy na wyniki kontroli, które zostaną przekazane Gminie w 
formie oficjalnego pisma z Władzy Wdrażającej Projektu Europejskie.  Pierwotna umowa 
była zawarta na dofinansowanie w wysokości 85%. Obecny koszt poniesiony przez Urząd 
Miejski to kwota między 100 000 zł a 200 000zł. Całość projektu warta jest 3 mln. zł. 
- Projekt pn. „Rowerem po Parku Kulturowym „Ossów – Wrota Bitwy Warszawskiej  
1920 roku” obecnie trwa rozliczenie pozyskanego dofinansowania.
- Projekt pn. „Modernizacja targowiska miejskiego nr 1 w Wołominie”: w dniu 13 maja 
br. została zawarta Umowa z przyszłym wykonawcą targowiska miejskiego, obecnie trwa 
realizacja inwestycji.
- Zadanie pn. „Budowa kompleksu dwóch boisk sportowych (boisko piłkarskie oraz  
boisko wielofunkcyjne wraz z budynkiem sanitarno- szatniowym) przy ZS Nr 3 w  
Wołominie, ul. Kazimierza Wielkiego 1”: w dniu 14 maja br. wpłynęła pisemna informa-
cja z Ministerstwa Sportu i Turystyki o przyjęciu rozliczenia w części rzeczowej zadania.
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-  Zadanie polegające na  budowie Sali Gimnastycznej przy ZS Nr 4 w Wołominie:  w 
dniu  19  lutego  br.  złożono  roczne  sprawozdanie  z  przebiegu  realizacji  i  finansowania 
zadania inwestycyjnego.
-  Projekt pn.  „Budowa ogólnodostępnego placu zabaw w Ossowie”:  obecnie trwają 
pierwsze uzupełnienia formalne złożonego wniosku o dofinansowanie. 
- W ramach zadań inwestycyjnych pn. „Modernizacja drogi dojazdowej do gruntów rol-
nych – drogi polnej we wsi Mostówka”, „Modernizacja drogi dojazdowej do gruntów  
rolnych – ul. Asfaltowej we wsi Zagościniec”, „Modernizacja drogi dojazdowej do  
gruntów rolnych – ul. Radosnej we wsi Stare Lipiny” ubiegających się o dofinansowa-
nie w ramach środków związanych z wyłączeniem z produkcji gruntów rolnych:  obecnie 
oczekujemy na decyzję Zarządu Województwa Mazowieckiego wskazującą, który z w/w 
projektów otrzyma dofinansowanie.
-  Projekt pn.  „Szerokopasmowy Internet dla Sołectw – wyrównanie szans rozwojo-
wych w Gminie Wołomin”: obecnie trwa ocena pierwszych uzupełnień formalnych złożo-
nego wniosku o dofinansowanie. 
- W ramach projektu pn. „Obchody Rocznicowe Uchwalenia Konstytucji 3 Maja": obec-
nie trwa rozliczenie pozyskanego dofinansowania.
- Zadanie inwestycyjne pn. „Budowa sali gimnastycznej wraz z boiskiem sportowo –  
rekreacyjnym przy szkole w Leśniakowiźnie”: w dniu 9 maja br. Zarząd Województwa 
Mazowieckiego w Warszawie podjął decyzję o wyborze przedmiotowego projektu do dofi-
nansowania w kwocie  340 000,00 zł  w ramach Programu Rozwoju Bazy Sportowej na 
2013 r., Obecnie Zespół przygotowuje we współpracy z Wydziałem Rozwoju Gospodar-
czego szczegółowy wniosek o dofinansowanie, który najpóźniej do 31 maja br. powinien 
zostać przedłożony w Ministerstwie Sportu i Turystyki, celem uruchomienia procedury pod-
pisania umowy o dofinansowanie.
- W dniu 15 marca br. Zespół złożył wniosek o dofinansowanie ze środków Państwowego 
Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  budowy  pochylni  podjazdowej  dla  
osób niepełnosprawnych przez Zespole Szkół nr 3 w Wołominie. Obecnie trwa ocena 
pierwszych uzupełnień formalnych złożonego wniosku o dofinansowanie.
INFORMACJE   WYDZIAŁ  U   URBANISTYKI   
Kończą się  prace analityczne i  rozpoczynają się  prace projektowe przy następujących 
planach zagospodarowania przestrzennego:
-  terenu  położonego  pomiędzy  ulicami:  1  Maja,  Legionów,  Lipińską  i  Oleńki w 
Wołominie (Uchwała nr XXI-111/2012 z dnia 28 listopada 2012 r.)
-  terenu  położonego  w  Wołominie  między  ulicami  Armii  Krajowej  i  Wileńską 
(Uchwała nr XXIII-7/2013 z dnia 23 stycznia 2013 r.)
- pn.: „Centrum" w Wołominie (Uchwała nr XXI-109/2012 z dnia 28 listopada 2012 r.)
- terenu położonego w rejonie ulic: Lipińskiej, Sikorskiego i Teligi w Wołominie (Uchwała nr 
XXI-112/2012 z dnia 28 listopada 2012 r.)
-  pn.:  "Osiedle Lipińska" w Wołominie (Uchwała nr XXI-110/2012 z dnia 28 listopada 
2012 r.)
-  w planie  pn.  "Tereny  obsługi  technicznej  gminy  wraz  z  przyległymi  terenami 
usługowo - produkcyjnymi we wsi Stare Lipiny" zostało złożone odwołanie do SKO w 
Warszawie  od  decyzji  Marszałka  Województwa  Mazowieckiego  w  sprawie  wyrażenia 
zgody na zmianę przeznaczenia na cele nierolnicze i nieleśne gruntów leśnych. Uzyskanie 
w/w zgody warunkuje wyłożenie planu do publicznego wglądu.
- plany 1 Maja I, II, III w Wołominie (uchwały Rady Miejskiej w Wołominie Nr XXXVIII-
264/05,  Nr  XXXVIII-265/05,  Nr  XXXVIII-266/05  z  dnia  29  listopada  2005  r.)  uzyskały 
pozytywną  opinię  Komisji  Urbanistyczno  -  Architektonicznej  Gminy  Wołomin  i  zostały 
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skierowane do dalszych uzgodnień i opinii. 
-  zostały  podpisane  umowy  z  dotychczasowym  wykonawcą  -  firmą  SoftGIS  s.c.  na 
dokończenie  prac  dot.  miejscowych  planów  zagospodarowania  przestrzennego  Os. 
Graniczna (uchwała RM Nr XXXVIII-263/05 z dnia 29 listopada 2005 r.), Os. Sławek II 
(uchwała RM Nr XXXVIII-268/05 z dnia 29 listopada 2005 r.), terenu wsi Cięciwa i części 
wsi Majdan (uchwała RM Nr XXXVIII-270/05 z dnia 29 listopada 2005 r.).  Projektanci 
podjęli prace planistyczne.
INFORMACJE z   WYDZIAŁ  U     POLITYKI     SPOŁECZNEJ,     SPORTU     i     EDUKACJI  
- Zarządzeniem  Burmistrza  Wołomina  Nr  119/2013  z  dnia  17  kwietnia  2013  roku 
ogłoszono  konkurs  na  stanowisko  Dyrektora  Zespołu  Szkół  Nr  4  w  Wołominie  im. 
Marynarki Wojennej RP.
- Rozstrzygnięto konkurs na wyróżnienia sportowe za osiągnięte wyniki sportowe w 2012 
roku  –  Zarządzenie  Burmistrza  Wołomina  Nr  133/2013  z  dnia  14  maja  2013  roku  w 
sprawie  przyznania  wyróżnień sportowych za  osiągnięte wyniki  sportowe w 2012 roku 
(łącznie 10 osób) i  nagrody (3 osoby po 3 tys.  zł)  oraz przyznano stypendia sportowe 
Gminy Wołomin za osiągnięte wyniki  sportowe w 2012 roku – Zarządzenie Burmistrza 
Wołomina Nr 132/2013 z dnia 14 maja 2013 roku (4 osoby na łączną kwotę 10 tys. zł).  
Podstawą konkursów była uchwała Rady Miejskiej w Wołominie nr XXIV-22/2013 z dnia 20 
lutego 2013 r. w sprawie ustanowienia i finansowania okresowych stypendiów sportowych  
oraz  nagród  i  wyróżnień  dla  osób  fizycznych  za  osiągnięte  wyniki  sportowe,  a  także  
nagród  i  wyróżnień  dla  trenerów  i  innych  osób  wyróżniających  się  osiągnięciami  w  
działalności sportowej.
INFORMACJA   WYDZIAŁ  U   KADR I ADMINISTRACJI     
W okresie od dnia 24.04.2013r. do dnia 21.05.2013r. zwolniona została 1 osoba.

Najistotniejsze Zarządzenia Burmistrza Wołomina:

Nr 
123/2013

26.04.201

3

W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Wołomin na 2013 rok.

Nr 
124/2013

29.04.201

3

W sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego instytucji kultury za 2012 rok

Nr 
125/2013

29.04.201

3

W sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego instytucji kultury za 2012 rok

Nr 
126/2013

29.04.201

3

W sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego instytucji kultury za 2012 rok

Nr 127/2013 30.04.201

3

w sprawie regulaminu wypożyczania rowerów zakupionych w ramach projektu 
„Rowerem po Parku Kulturowym – Ossów – Wrota Bitwy Warszawskiej 1920 roku

Nr 128/2013 30.04.201

3 

W sprawie powołania zespołu kontrolnego 

Nr 
129/2013

09.05.201

3

W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Wołomin na 2013 rok.

Nr 130/2013 9.05.2013 W sprawie wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży
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-  W  związku  z  zaistniałą  w  dniu  28  kwietnia  2013  roku  tragedią  rodzinną, 
postanowiono o przeprowadzeniu kontroli realizacji zadań własnych gminy i zadań 
współzależnych.  Kontrola  została  przeprowadzona  na  podstawie  Zarządzenia 
Burmistrza  Wołomina  Nr  128/2013  z  dnia  30.04.2013  r.,  w  sprawie  powołania 
zespołu kontrolnego. Kontroli poddano następujące jednostki:

- Ośrodek Pomocy Społecznej,
- Zespół Szkół Nr 2,
- Ośrodek Profilaktyki i Terapii Uzależnień,
- oraz Straż Miejska.

Na  chwilę  obecną  sporządzany  jest  protokół  z  zakończonych  czynności 
kontrolnych ww. jednostkach.
-  Planuje się wybudowanie parkingu strategicznego w Wołominie na działce przy 
ul.  Wąskiej,  która obecnie należy jeszcze do Skarbu Państwa,  a zawiaduje nią 
Starostwo Powiatowe. Wystąpiono do Powiatu o przekazanie tej nieruchomości, w 
ślad  za  uchwałą  Rady,  która  dała  organowi  wykonawczemu  możliwość 
procedowania w tym kierunku. Ze Starostwa wpłynęła prośba o zabezpieczenie 
środków finansowych  na  realizację  tego  zadania.  Została  też  wydana  decyzja 
lokalizacji  inwestycji  celu  publicznego  co  było  warunkiem procedowanie  w  tym 
kierunku.  Podjęto  decyzje,  by  jeszcze  w  bieżącym  roku  postarać  się  znaleźć 
pieniądze na wykonanie dokumentacji tego parkingu, a w przyszłym roku można by 
było  po  uzyskaniu pozwolenia  na  budowę,  rozpocząć prace budowlane.  To nie 
będzie  parking  piętrowy,  lecz  będzie  to  parking  naziemny  –  wykostkowany, 
ogrodzony z osobą która to będzie nadzorowała. Planuje się tam wprowadzenie 
opłat  abonamentowych,  ale  jednorazowy wjazd  na  ten  parking  również  będzie 
możliwy.
-  W  związku  z  informacją,  że  mieszkańcy  maja  problem  z  dostaniem  się  do 
pociągów, które kursują na trasie do Warszawy, bo składy są krótkie.  Urząd Miejski 
w Wołominie wystąpił do Kolei Mazowieckich o zwiększenie liczebności i wielkości  
składów pociągów kursujących na trasie z Małkini do warszawy przez Wołomin. W 
odpowiedzi wpłynęło pismo, z którego treści wynika, że w związku z remontem i 
modernizacją  linii  kolejowej  i  budową  tunelu  w  Ząbkach  część  pociągów Kolei 
Mazowieckich  na  linii  KM6  na  trasie  Warszawa  –  Małkinia  została  odwołana. 
Natomiast, te które kursują maja zwiększone zestawy. W załączeniu był rozkład 
jazdy  pociągów  na  tej  trasie  od  dnia  14  kwietnia  ze  wskazaniem  zestawień 
pociągów.  Poinformowano również, że od dnia 23 kwietnia pociąg M7732 relacji 
Tłuszcz – Warszawa-Wileńska został wzmocniony do 3EZT.  Niestety w związku z 
ograniczoną ilością rezerw taborowych nie ma możliwości wzmocnienia wszystkich 
pociągów.  Zastępca  Burmistrza  Grzegorz  Mickiewicz  umówił  się  z  Panią  Ewą 
Cichocką,  która  podpisała  wspomniane  pismo.  Z  załączonego  rozkładu  jazdy 
wynika,  że  w  godzinach  o   najbardziej  nasilonym ruchu  pasażerskim było  7-8 
pociągów, a obecnie jest tylko 2-3-4. Zdaniem wszystkich jest to za mało. 

                                                                       
Krzysztof Wytrykus opuścił salę obrad godz. 14:45, a przybył radny Igor Sulich

Dominik Kozaczka – radny
W związku z zarządzoną przez Burmistrza  kontrolą, a zespół kontrolujący zakończył już 
prace,  to  radny  zapytał  czy  wykryto  jakieś  nieprawidłowości  ?  Jeżeli  protokół  został 
sporządzony to czy On jako radny mógłby otrzymać kopię ?
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Daniel Zaprzała – Kontroler Wewnętrzny Urzędu Miejskiego i koordynator zespołu 
                                                                                                             kontrolującego

Poinformował,  że  czynności  kontrolne  w  związku  z  zaistniała  w  kwietniu  tragedią,  w 
poszczególnych  jednostkach  tj.  :  Ośrodku  Pomocy  Społecznej,  Zespole Szkół  Nr  2, 
Ośrodku Profilaktyki  i  Terapii  Uzależnień,oraz  Straży  Miejskiej  –  zostały  zakończone. 
Obecnie  jest  sporządzany  protokół  z  przeprowadzonych  czynności  kontrolnych,  który 
zostanie  przedstawiony  Burmistrzowi  do  analizy  i  oceny.   Szczegółowe  informacje 
związane z kontrolą zostaną przedstawione radnym na najbliższym posiedzeniu Komisji  
Bezpieczeństwa.

Dominik Kozaczka – radny
Zapytał na czym ma polegać analiza i ocena Burmistrza tego protokołu ?

 
Daniel Zaprzała – Kontroler Wewnętrzny Urzędu Miejskiego 
Burmistrz ma  zapoznać się z  treścią protokołu  i ze stwierdzonymi lekkimi uchybieniami. 
Jednak obecnie jest zbyt wcześnie by podejmować rozmowy na temat postawionych przez 
zespół kontrolny wniosków. 

Marek Górski – radny
Zastępca Burmistrza Grzegorz Mickiewicz w przedstawionym sprawozdaniu wymienił ulice 
Ogrodową i Jaroszewską w Duczkach, więc radny zapytał czy to jest robione w ramach 
poprawy przejezdności i  skąd w tym działaniu ul. Jaroszewska ?  Na poprzedniej sesji  
Zastępca Burmistrza Sylwester Jagodziński wymieniał tylko ulicę Ogrodową. 

Sylwester Jagodziński – Zastępca Burmistrza
Wyjaśnił,  że  został  ogłoszony  przetarg  na  remont  ul.  Ogrodowej  i  Jaroszewskiej  w 
Duczkach. Przetarg jest w dwóch częściach. Pierwsza część to remont ulicy Ogrodowej, a 
druga część to remont ulicy Jaroszewskiej. W dyspozycji były środki w wysokości ok. 500 
tys. zł. Mieszkańcy ulicy Jaroszewskiej i okolic zwrócili się z prośbą do Burmistrza żeby 
wyremontować ul. Jaroszewską. 

Marek Górski – radny
Zapytał czy mieszkańcy innych ulic nie zwracali się z prośba o wyremontowanie tych ulic ? 
Radnemu wiadomo , że ulic z potrzebą wyremontowania od razu można by wymienić z 
dziesięć. Radny chciał wiedzieć dlaczego akurat ulica Jaroszewska będzie remontowana. 
Wiadomo, że wcześniej były tam poczynione jakieś nakłady. Czy grunty w pasie tej ulicy 
są  gruntami gminnymi ?

Sylwester Jagodziński – Zastępca Burmistrza
Nie mógł udzielić informacji co do własności na całości ulicy. Jednak remontowana byłaby 
część której właścicielem jest gmina.

Marek Górski – radny
Zadał  to  pytanie  dlatego,  że  radni  w  dalszej  części  sesji  będą  podejmowali  uchwałę,  
zgodnie  z  którą  będą  zakupowane  grunty  pod  dwoma  ulicami  w  sąsiedztwie  ulicy 
Jaroszewskiej.  Radny  zapytał  czy  grunty  na  których  jest  już  położona  nawierzchnia 
asfaltowa na ulicy Majdańskiej i na ulicy Myśliwskiej, są gruntami gminnymi. Wygląda na 
to, że gmina zainwestowała wykonanie nakładki asfaltowej na prywatnym gruncie.
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Sylwester Jagodziński – Zastępca Burmistrza
Wszystkim wiadomo, że stan prawny na wielu wołomińskich drogach nie jest uregulowany. 
Urząd Miejski stara się to regulować od wielu lat. Rada wielokrotnie podejmowała uchwały 
dotyczące wykupu czy przyjęcia nieruchomości od ich właścicieli. Sprawdzi szczegółowo 
własność  gruntu  na  odcinku  na  którym została  położona  nakładka  asfaltowa  na  ulicy 
Majdańskiej. Jednak jest to pas drogi publicznej, dlatego tez wykonano tam remont drogi 
polegający na położeniu nakładki asfaltowej. Obecnie trwa uregulowanie sprawy własności 
gruntów. 

Marek Górski – radny
Pytał o to i zwracał na to uwagę, gdyż może wskazać mnóstwo ulic, które są własnością 
gmina,  a  nie  ma  na  nich  nakładki  asfaltowej.   Jeżeli  doprowadza  się  do  tego,  że 
wykonywana jest nakładka asfaltowa na gruncie prywatnym, a dopiero potem reguluje się 
własność gruntu na rzecz gminy poprzez jego wykup od właścicieli, to wszyscy wiedzą, że 
wtedy właściciel gruntu może sobie za niego zażyczyć taka kwotę jaka będzie uważał. 
Dlatego radny chciałby wiedzieć czy w przypadku ulicy Myśliwskiej nie dojdzie do takiego 
absurdu  ?  Jeżeli  inwestuje  się  w  grunty  poprzez  wykonanie  nakładek  asfaltowych,  to 
należy najpierw sprawdzić czy jest to grunt gminny, by nie było sytuacji, że na prywatnym 
gruncie gmina wykonuje jakieś inwestycje. 

Sylwester Jagodziński – Zastępca Burmistrza
Poinformował, że jeżeli  chodzi o drogi, które zostały zakwalifikowane do kategorii  dróg 
publicznych to część gruntów pod tymi drogami nie ma uregulowanej sytuacji prawnej, a  
ludzie po nich jeżdżą.  Również radni  proszą by cały pas drogowy będący pod drogą 
publiczną  został  wyrównany  czy  utwardzony.   Dlatego  też  w  trosce  o  wygodę 
mieszkańców na tych ulicach wykonuje się remonty. 

Marek Górski – radny
Radny wyjaśni,  że  mówi  o  inwestycjach  w  postaci  nakładki  asfaltowej  na  prywatnych 
gruntach. Nie będzie przeciwnikiem równania dróg jeżeli są jakieś doły, jednak chciałby by 
uniknięto inwestowania na prywatnym terenie. To najpierw trzeba uregulować. Jeżeli droga 
będzie błotnista i  żwirowa to grunt pod nią będzie tańszy niż ten pod drogą na której  
zostanie  wykonana nakładka asfaltowa.  Radny prosił,  by do  czasu procedowania  nad 
uchwałą Zastępca Burmistrza sprawdził  czy asfalt  na ulicy Majdańskiej  i  Myśliwskiej  w 
Duczkach jest położony na gruncie gminnym.

Marcin Dutkiewicz – Przewodniczący Rady
Był orędownikiem utwardzenia ul.  Myśliwskiej.  Utwardzony odcinek składa się z dwóch 
części  tj.  Ul.  Myśliwskiej  i  Azaliowej.  W  momencie  rozpoczęcia  realizacji  inwestycji 
wykonawca zgłosił problem, że łuk drogi będzie bardzo niebezpieczny. Wtedy prowadzono 
rozmowy z właścicielem gruntu, by wyraził zgodę na położenie asfaltu na jego gruncie, 
pod warunkiem, że w odpowiednim czasie ten grunt zostanie wykupiony przez gminę.  Po 
ok. 1,5 roku sprawa została wyprowadzona.

Rafał Biały- radny
Skoro ul.  Jaroszewska nie była w planie,  a jest  robiona, to radny zapytał  dlaczego ul. 
Kościelna, remont której planowany jest od wielu lat, nie jest realizowana. Jaki jest powód, 
że coś będzie robione bez planowania ?
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Sylwester Jagodziński – Zastępca Burmistrza
Oświadczył, że ul. Jaroszewska nie jest remontowana.

Rafał Biały- radny
Jakieś działania są wykonywane na tej  ulicy,  więc radny chciał  wiedzieć jaki  jest  klucz 
wyboru tych ulic?

Sylwester Jagodziński – Zastępca Burmistrza
Poinformował,  że  jest  przygotowany  projekt  remontu  ul.  Kościelnej  i  ma  on  być 
realizowany w przyszłym roku, jeżeli środki finansowe na to pozwolą. 

Rafał Biały – radny
Słyszy, że coś jest planowane, a coś nie i że jest ogłoszony przetarg na wykonanie jakichś 
robót. Jaki jest więc klucz wyboru i zmiany planów odnośnie inwestycji w gminie. Skoro są 
planowane jakieś działania, to wiadomo, że będą ona w określonym czasie wykonywane. 
Natomiast okazuje się, że jest ogłoszony przetarg na jakieś prace nieplanowane. Dlatego 
radny dopominał się o określenie klucza na podstawie którego dokonuje się zmian planów.

Sylwester Jagodziński – Zastępca Burmistrza
Kluczem  na  podstawie  którego  dokonywany  jest  wybór  ulic  do  remontu  jest  bieżąca 
potrzeba. Wiele ulic w Gminie Wołomin potrzebuje remontu. 

Rafał Biały – radny
Skoro wiele ulic potrzebuje remontu to dlatego pytał o klucz wyboru, które z nich będą 
remontowane  w  pierwszej  kolejności.  Przecież  chodnik  na  ul.  Kościelnej,  przy  nowo 
powstałym obiekcie handlowym od dawna wymaga remontu. 

Sylwester Jagodziński – Zastępca Burmistrza
Planuje się wykonać kompleksowy remont ul. Kościelnej. Być może będzie to w przyszłym 
roku  zgodnie  z  projektem remontu.   Zastępca  Burmistrza  chciałby  wyremontować  jak 
najwięcej ulic. Jednak środki finansowe nie pozwalają na to, by wszystkie ulice zostały 
wyremontowane  i utworzone zostały drogi „ z prawdziwego zdarzenie”. Doraźnie stara się 
by  została  poprawiona  ich  przejezdność.   W  bieżącym  roku  z  posiadanych  środków 
zostanie wykonana ul.  Ogrodowa i  ul.  Podmiejska. Na to środki były zabezpieczone w 
budżecie. Nie ma środków na remont żadnej innej ulicy.  

Rafał Biały – radny
Chciał wiedzieć ile zostało pieniędzy na poprawę przejezdności dróg jeszcze w bieżącym 
roku ?

Sylwester Jagodziński – Zastępca Burmistrza
Na poprawę przejezdności czyli na wykonanie nakładek asfaltowych nie ma już środków 
finansowych.  Natomiast co c do środków na wyrównywanie i wysypywanie destruktem 
może wypowiedzieć się Dyrektor Miejskiego Zakładu Dróg i Zieleni. 

Marcin Gromek – Dyrektor Miejskiego Zakładu Dróg i Zieleni. 
Jeśli  chodzi  o  równanie  dróg  gruntowych,  to  MZDiZ  przewiduje  uruchomienie 
dodatkowego  przetargu  na  kwotę  200  tys.  zł.   Na  razie  jest  podpisana  umowa  na 
sześćdziesiąta  kilka  tysięcy.  Plus  umowa  uzupełniająca  do  50%  wartości  tej  kwoty. 
Ponadto  jeśli  chodzi  o  uzupełnienie  ubytków w nawierzchniach asfaltowych,  to  to  jest 
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wykonywane własnymi siłami przez MZDiZ.  Na początku roku była podpisana umowa na 
uzupełnianie  tych  ubytków  na  kwotę  30  tys.  zł.  Przewiduje  się  udzielenie  kolejnego 
zamówienia.

 Katarzyna Lubiak – Wiceprzewodnicząca Rady
na  posiedzeniu  Komisji  Bezpieczeństwa  zastępca  Burmistrza  powiedział,  że  na  ulicy 
Partyzantów trwają remonty nawierzchni. Jednak tam żadne remonty nie są wykonywane. 
Prosiła o wyjaśnienie sytuacji. 

Marcin Gromek – Dyrektor Miejskiego Zakładu Dróg i Zieleni.
Poinformował,  że  prace  na  ul.  Partyzantów  ruszą  w  przyszłym  tygodniu.  Opóźnienie 
wynikło z faktu, iż na drodze która była remontowana wcześniej, zakres prac okazał się 
bardziej obszerny niż przewidywane.   Na ul. partyzantów stan nawierzchni jest tak zły, że 
aby to zmienić trzeba by było położyć całą nową nakładkę asfaltową.  Dlatego w budżecie 
zarezerwowano środki na wykonanie projektu remontu i wykonanie remontu w przyszłym 
roku, jeżeli w przyszłym budżecie zostaną zabezpieczone na ten cel środki finansowe. 

Andrzej Żelezik – radny
Uważał, że można zrozumieć, że ilość pociągów w okresie letnim musi ulec zmniejszeniu, 
bo wykonywane są bardzo ważne prace remontowe i jak powiedział Zastępca Burmistrza, 
najpierw musi być gorzej by potem mogło być lepiej. Ale jeżeli kolej twierdzi, że wycofała 
kilka pociągów,  to  oznacza że zwolniły się  jednostki  (  wagony )  bo każdy z pociągów 
składa się z kilku takich jednostek. Kolej nie może się tłumaczyć, że nie ma jednostek na 
dołożenie.   Mieszkańcy  mogą  zrozumieć,  że  tych  pociągów  jest  mniej.  Ale  trudno 
zrozumieć , że składy są krótkie. Dlatego należy poprosić kolej o to by te składy zostały 
wydłużone. 

Janusz Krawczyk – radny
Prosił o informację, kto otrzymał stypendia sportowe i w jakich dziedzinach.

Marta Domańska – Gawryś – Wydział Polityki Społecznej , Sportu i Edukacji
Poinformowała,  że  wszystkie  informacje  znajdują  się  na  stronie  internetowej  Urzędu 
Miejskiego.  Na życzenie radnych ustali te informacje w czasie przerwy w obradach. 

Pkt 7
Interpelacje i zapytania radnych

Marek Górski - radny
Zapytał kto wykonuje remont chodnika w Czarnej ? Czy to gmina wykonuje remont, czy 
MZDW ? Jaki odcinek tego chodnika wykonywany jest w ciągu tygodnia ? Remont trwa 
bardzo długo. Nie widać pracowników MZDiZ pracujących. Widać tylko przemieszczające 
się  samochody  MZDiZ,  czasami  równiarkę.   Miejskiemu  Zakładowi  Dróg  i  Zieleni  są 
zlecane kolejne działania np. w postaci uzupełniania pisku w piaskownicach. Nie widać 
efektów pracy tej grupy. Radny nie wiedział ile osób obecnie jest zatrudnionych w MZDiZ. 
Jednak z tego co pamięta to chodniki to jest jeden z tematów, którym zajmuje się MZDiZ.  
Zakup ogrodzenia placu zabaw to kolejny temat. Remont zabawek to następny temat, a 
nawet nikt nie przyjechał by sprawdzić jakie są zniszczenia na placu zabaw powstały w 
okresie zimowym i można podjąć decyzję jak maja wyglądać naprawy.  Może pracownicy 
MZDiZ powinni się podzielić na grupy, które zajmą się poszczególnymi zadaniami. 
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Sylwester Jagodziński – Zastępca Burmistrza
Odpowiedział, że remont chodnika w Czarnej wykonuje Miejski Zakład Dróg i Zieleni w 
Wołominie.  Był wniosek o remont tego chodnika złożony przez mieszkańców  Czarnej. 
Czynione są starania by ten remont został zakończony jak najszybciej. 
Stan placów zabaw po zimie został sprawdzony przez pracowników. 
Natomiast  co  do pracy pracowników MZDiZ  to  radny z  pewnością  ich  nie  śledzi.  Oni 
pracują w tych samych godzinach w których i radny Marek Górski pracuje. 

Marek Górski – radny
Rozumie i docenia, że Zastępca Burmistrza Sylwester Jagodziński wykonuje bardzo wiele 
zadań. Jednak w odczuciu radnego pewne działania w tej gminie zamarły. Oprócz tego, że 
nie ma już  pieniędzy na  poprawę przejezdności,  to wydaje się,  że większość środków 
przeznaczone zostało na funkcjonowanie tego MZDiZ. Radny prosił by wzięto się do pracy 
by  było  widać  efekty  tych  pracy  służb  i  by  zostały  zakończone  chociaż  prace  już 
rozpoczęte. 

Zbigniew Górski – Sołtys Wsi Zagościniec
Od jakiegoś czasu prosi w MZDiZ o wymianę pisku w piaskownicy na placu zabaw przy 
szkole w Zagościńcu. Nikt tego nie zrobił. Pytał tez o ogrodzenie tego placu zabaw, na 
które to ogrodzenie zostały przeznaczone pieniądze z funduszu sołeckiego.  Ogrodzenie 
nie zostało zakupione i nawet nikt nie wie ile tego ogrodzenia jest potrzeba. Gdy droga jest 
równana,  to  wyrywany  jest  tłuczeń,  a  droga  zostaje  w  stanie  gorszym  niż  przed 
równaniem. Również rowy nie są czyszczone. 

Wojciech Plichta – radny
Zaznaczył, że Przewodniczący Rady nie był jedynym orędownikiem wylewania asfaltu na 
drogach w Duczkach. Była też Rada Sołecka, Sołtys i mieszkańcy. 
Kontynuował pytanie z poprzedniej sesji dot. postępu prac przy zagospodarowaniu terenu 
po przedszkolu w Duczkach.  Na poprzedniej  sesji  przekazano informacje,  że ma być 
ogłoszony konkurs na wykonanie koncepcji zagospodarowania tego terenu  ( za 10 tys. 
zł.), oraz, że maja być zakupione różne przedmioty. Jednak zaraz po sesji  sołtys otrzymał 
informację drogą e-mailową  z prośbą o wybór urządzeń, jakie maja być zainstalowane na 
tym  terenie.   Radny wspólnie  z  Radą  Sołecka  stwierdzili,  że  nie  ma  sensu  kupować 
standardowych  urządzeń,  które  nijak  maja  się  do  krajobrazu  na  wsi.  Skorzystano  z 
podpowiedzi  krajobrazu z  Gminy Klembów.  Tam jest  bardzo  ładny park  z  elementami 
drewnianej  infrastruktury.  Te  propozycje  zostały  przedstawione  w  MZDiZ.  Ostatecznie 
jednak radny otrzymał informację, że to nie ma sensu, bo na początek musi być ogłoszony 
konkurs na projekt.  Rozumiał tylko w połowie zasadę ogłaszania konkursu, bo jaki jest 
sens wydawania 10 tys., zł. na projekt  który określi jakie maja być ławki i ile ma być koszy 
na śmieci.  Poprosił o informację co w temacie organizacji wspomnianego placu zabaw się 
dzieje ?

Barbara Lipska – Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska
Odpowiedziała, że konkurs zostanie ogłoszony na początku czerwca. W związku z tym, że 
wykonanie  zadania  ma  być  zrealizowane  do  końca  listopada,  więc  nasadzenia  będą 
dokonywane  jesienią.  Jeżeli  projekt  zostanie  wykonany  do  końca  lipca  to  będzie 
wystarczająca  ilość  czasu  na  dobór  roślin  i  całego  szeregu  urządzeń.  Nie  ma  więc 
opóźnień działań. 
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Wojciech Plichta – radny
Wyjaśnił, że chodziło mu o informację, czy w założeniach konkursu będą uwzględnione 
propozycje Rady Sołeckiej. Przecież laureat konkursu może zaprojektować coś co nikomu 
z mieszkańców się nie spodoba. 

Barbara Lipska – Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska
Obiecała,  że złożone propozycje będą brane pod uwagę.  Na początku czerwca będą 
organizowane spotkania by uzgodnić wszystkie założenia. 

Wojciech Plichta – radny
Zapytał  również  czy  urząd  Miejski  wynajmuje  powierzchnie  reklamową  na  ogrodzeniu 
Parku im. Wodiczki. Jeżeli tak, to w jakiej wysokości pobierana opłata ? Radny pyta o to,  
bo na ogrodzeniu jest 7 banerów, które prawdopodobnie nalezą do jednego właściciela.  
Są to reklamy szkoły tańca, prywatnego przedszkola i inne.   
Przypomniał,  również, że przeszło rok temu radni rozmawiali  o tymczasowej wiacie na 
przystanku kolejowym w Zagościńcu.  Wtedy Przewodniczący poinformował,  że sprawą 
zajęło się jakieś stowarzyszenie.  Rok minął i nic się w tej sprawie nie dzieje, a należy 
przypomnieć, że PKP pozwoliło postawić wiatę do czasu rozpoczęcia remontu tej części 
linii kolejowej. 

Sylwester Jagodziński – Zastępca Burmistrza
Sprawdzi czy ktoś występował o zgodę na umieszczenie banerów na ogrodzeniu parku, 
ale nic takiego sobie nie przypominał. 

Marcin Dutkiewicz – Przewodniczący Rady
Na pytanie dotyczące wiaty udzieli odpowiedzi radnemu w późniejszym terminie. 

Dominik Kozaczka – radny
Powrócił do swojego pytania dotyczącego przetargu na wykaszanie i czyszczenie rowów 
melioracyjnych – czy przetarg został rozstrzygnięty, a jeżeli nie to kiedy będzie ?

Sylwester Jagodziński – Zastępca Burmistrza
Odpowiedział,  że przetarg na realizację tego zadania zostanie rozstrzygnięty w drugiej 
połowie czerwca i na początku lipca rusza prace.  

Dominik Kozaczka – radny
Kolejne pytanie dotyczyło studzienek na drogach gminnych i powiatowych. Proponował, by 
zrobiona została inwentaryzacja studzienek ściekowych na drogach powiatowych i  aby 
kilka z tych studzienek zostało podniesionych. Ten problem dotyczy w szczególności dróg 
powiatowych. Te drogi nie są w złym stanie, ale studzienki się już pozapadały i po tych  
drogach źle się jeździ. 

Paweł Solis – Przewodniczący Rady Powiatu, Prezes PWiK w Wołominie
Poinformował, że PWiK współpracuje z powiatem i realizuje umowy z MZDiZ w Wołominie. 
Jest nadzieja, że w przyszłym tygodniu zostaniu podpisana umowa na bieżące utrzymanie 
sieci  wód  deszczowych.  Z  powiatem  PWiK  ma  już  podpisana  umowę  i  będzie  to 
realizowane o czym mówi radny Dominik Kozaczka.

Dominik Kozaczka – radny
Zapytał czy nawierzchnie  ulic Przejazdowej i Ujazdowej zostały już poprawione w ramach 
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poprawy przejezdności  ? Z uzyskanych wcześniej  informacji  wynikało,  że w chwili  gdy 
pojawia się jakieś oszczędności to w pierwszej kolejności miały być wykonane te ww ulice. 
Czy zostanie tam położony asfalt ?

Sylwester Jagodziński – Zastępca Burmistrza
Odpowiedział, że na ulicach Przejazdowej i Ujazdowej nie zostanie położony asfalt. 

Dominik Kozaczka – radny
Stwierdził, że znowu jest zmiana planów, bo obiecywano mieszkańcom, że jak tylko będą 
jakieś  oszczędności  na  realizowanych  inwestycjach,  to  w  pierwszej  kolejności  będą 
wykonywane inwestycje na ul. Przejazdowej i Ujazdowej. Później pojawiają się inwestycje 
na innych ulicach. 

Grzegorz Mickiewicz – Zastępca Burmistrza
Poinformował,  że  na  sesji  czerwcowej  ma  nadzieję  wprowadzić  do  budżetu 
inwestycyjnego zadanie inwestycyjne pod nazwą: „Budowa ulicy Przejazdowej, Ujazdowej 
i Marii Curie Skłodowskiej”.

Dominik Kozaczka – radny
Zapytał, czy błędy na tablicach historycznych w Parku Kulturowym zostały usunięte ?
Czy w sprawie parku przy muzeum jest coś robione ? Czy przedstawiona wizualizacja 
miała służyć tylko porozmawianiu i następnie zamknięciu tematu ?

Grzegorz Mickiewicz – Zastępca Burmistrza
Ma nadzieję ,  że tak się nie  tanie jak przypuszcza radny.  Wykonano koncepcję,  która 
została  przedstawiona  radnym  i  mieszkańcom.  Obecnie  sprawa  jest  na  etapie 
podejmowania  decyzji  czy  inwestycja  będzie  etapowana  czy  tez  nie.  O  tym  musi 
zdecydować  Burmistrz  Ryszard  Madziar.  On  sam wraz  z  nadzorowanym przez  siebie 
Wydziałem Rozwoju Gospodarczego i innymi komórkami  jest przygotowany  do tego  by 
rozpocząć prace. 

Michał Milewski – radny
Na posiedzeniu Komisji  Edukacji  obecni  byli  przedstawiciele klubu sportowego kolarzy. 
Radny  zapytał  czy  takie  stowarzyszenie  jak  Rowerowa  Pasja  wystąpiło  do  urzędu  o 
dofinansowanie ?
Przedstawiciele tego klubu sportowego opowiedzieli o sytuacji jaka się wytworzyła między 
tym stowarzyszeniem, a klubem sportowym. Chodzi tam o problem z trenerem.
Zwracając  się  do  Dyrektora  OSiR Huragan  prosił  o  krótkie  przedstawienie  sytuacji  z 
punktu widzenia drugiej strony konfliktu. 

Piotr Szulc – Dyrektor OSiR  Huragan
Powiedział, że sprawa o której mówi radny Michał Milewski nie jest nowa, bo przewija się  
od ok. miesiąca. Zwrócił uwagę na fakt, że Stowarzyszenie Kultury Fizycznej reprezentują 
osoby do tego upoważnione. Jeżeli na spotkanie przyjdzie jakiś zawodnik czy trener to nie 
znaczy, że on reprezentuje klub sportowy.  Taka sytuacja ma miejsce w przypadku WKA 
BC Huragan Wołomin. To jest oddzielny klub, który jest objęty opieką Ośrodka Sportu i 
rekreacji.  Tam niedawno były  wybory  do  zarządu  klubu.  Jeden  z  chętnych  nie  został 
prezesem i stąd to zamieszanie. Takie wnioski można wyciągnąć, bo od tego momentu 
zaczęły się problemy.  Jeżeli trener nie chce podpisać umowy ze względów finansowych, a 
z drugiej strony Dyrektor słyszy, że jak nie ma umowy to ten trener nie może prowadzić 

16



zajęć  z  dziećmi.  Jeżeli  ten  trener  namawia  rodziców  dzieci  by  w  tym  konflikcie 
uczestniczyli,  to zdaniem Dyrektora Piotra  Szulca jest to  sprawa karygodna. Szkolenie 
sportowe powinno iść swoim torem. Trener może być wolontariuszem, może mieć umowę 
z klubem lub z Ośrodkiem Sportu i Rekreacji. OSiR współpracuje ze stowarzyszeniami, ale 
trenerzy, którzy pracują w OSIR muszą być rekomendowani przez dany klub. Nie może 
być  takiej  sytuacji,  że  OSiR  Huragan  będzie  zatrudniał  trenerów  skonfliktowanych  z 
klubem, albo innych. Byłoby to pole do nieporozumień jak również byłaby to w pewnym 
sensie ingerencja w sprawy stowarzyszenia.  Odbyło się spotkanie w sprawie o której 
mówi radny Michał Milewski. Pewne kwestie zostały wyjaśnione. Natomiast jeżeli ktoś nie 
zgadza  się  z  wyborami  danego  stowarzyszenia,  to  jest  droga  odwoławcza.  Ta  droga 
została wyczerpana. Starostwo nie przyznało racji osobie odwołującej się.  W związku z 
powyższym sprawę należy uznać za  zamkniętą.  Zawsze można założyć  inny klub lub 
poczekać na następne walne wybory w stowarzyszeniu.

Michał Milewski – radny
Prosił by dyrektor był obecny na posiedzeniu Komisji edukacji i uczestniczył w rozmowach 
obu  stron  konfliktu.  Oczywiście  radni  nie  będą  ingerować  w  wewnętrzne  sprawy 
stowarzyszenia.   Radni chcą się spotkać ze stronami tego konfliktu by pomóc osiągnąć 
jakiś konsensus w sporze.  

Marta Domańska – Gawryś – Wydział Polityki Społecznej , Sportu i Edukacji
Poinformowała, że do urzędu w Wołominie nie wpłynął żaden wniosek Stowarzyszenia 
Rowerowa Pasja. 

Andrzej Żelezik – radny
celem wyjaśnienia poinformował, że na posiedzeniu Komisji edukacji nie był obecny trener 
żadnego z klubów będących w konflikcie. Byli jedynie członkowie tego klubu

Joanna Pełszyk – radna
Nie jest tak, że Komisja Edukacji chce wchodzić w spór o którym mowa. Jednak komisja 
została w niego włączona. Członkom komisji trudno jest mieć zdanie na ten temat. Z tego  
co radnej udało się zrozumieć z wypowiedzi członków klubu, wynika, że do tej pory mieli  
trenera, który był trenerem z licencja. Teraz maja trenera bez licencji, a to się wiąże z 
faktem,  że  zawodnicy  nie  mogą  brać  udziału  w  zawodach,  które  wymagają  takiej 
reprezentacji.     Skutkiem jest  to,  że część najlepszych zawodników odeszło z  klubu. 
Dlatego ta sprawę należy w miarę możliwości wyjaśnić. 

Katarzyna Lubiak – Wiceprzewodnicząca Rady
Poruszyła sprawę porządku na targowisku, a szczególnie na parkingu tego targowiska. 
Chodzi  o  niewłaściwe  parkowanie  samochodów.  Radna  wielokrotnie  zwracała  się  do 
Komendanta  Straży Miejskiej  w  tej  sprawie  i  poruszała  temat  na  posiedzeniu  Komisji 
bezpieczeństwa.   Samochody  parkują  w  miejscach  niedozwolonych,  co  uniemożliwia 
wyjazd  z  tego  parkingu  innym  jego  użytkownikom.  Dlatego  prosiła,  by  Straż  Miejska 
sprawdzała jak kierowcy parkują samochody na parkingu przy targowisku. 
Zwróciła  uwagę  na  fakt,  iż  wszystkie  oznakowania  poziome  na  ulicach  gminnych  są 
praktycznie niewidoczne bo uległy wytarciu.  
Radna zapytała czy są podejmowane jakieś rozmowy na temat dalszego funkcjonowania 
wspólnego biletu ? 
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Jarosław Przybiński – Komendant Straży Miejskiej
Obiecał, że strażnicy zajmą się porządkiem na parkingu przy targowisku

Sylwester Jagodziński – Zastępca Burmistrza
Powiedział,  że  trwa  uzupełnianie  oznakowania  poziomego  na  drogach.  W  pierwszej 
kolejności uzupełnia się oznakowania w okolicach szkół. 
W sprawie wspólnego biletu w najbliższych dniach ma się odbyć spotkanie przedstawicieli  
różnych  gmin  podwarszawskich  z  Prezydent  Warszawy  Hanną  Gronkiewicz  –  Walz. 
Celem spotkania będzie też próba wypracowania rozwiązań wieloletnich. 

Adam Bereda – radny
Był członkiem komisji, która przyznawała stypendia i wyróżnienia sportowe. Dlatego też 
mógł  udzielić  odpowiedzi  na  wcześniejsze  pytanie  radnego  Janusza  Krawczyka. 
Stypendia otrzymały cztery osoby: Sylwia Bujniak, Karolina Poboży i Monika Radomska – 
z reprezentacji koszykówki oraz kolarz Albert Karolonek. Łącznie rozdzielono pomiędzy te 
osoby  10  000  zł.  Wyróżnienia  były  przyznawane  w  trzech  kategoriach:  najlepszy 
zawodnik, najlepszy trener i najlepszy działacz sportowy. W kategorii najlepszy działacz 
nagrodę  przyznano  Panu  Karolowi  Moczydłowskiemu  –  znany  trener  siatkarzy  w 
Wołominie. W kategorii najlepszy trener: wyróżnienie przyznano Panu Ryszardowi Zahn a 
nagrodę  otrzymał  Pan  Piotr  Dąbrowski  –  trener  koszykarek.  Nagrodami  uhonorowano 
również  7  zawodników  tj.  Monika  Radomska,  Adrianna  Januszko,  Maja  Perkowska, 
Monika Panufnik, Magdalena Misiak, Albert Karolonek i Eugeniusz Dembiński. Wszystkie 
osoby otrzymały  nagrody rzeczowe.  Natomiast  trzy  z  nich  otrzymały również  nagrody 
pieniężne: Monika Radomska, Piotr Dąbrowski i Karol Moczydłowski.

Zbigniew Paziewski – radny
Pogratulował  Burmistrzowi  rozpoczęcia  budowy  parkingu  na  Os.  Słoneczna.  Powrócił  
jednak do parkingu przy Miejskiej Bibliotece Publicznej. Tam od rana do wieczora nie ma 
możliwości  zaparkowania  czy  to  dla  pracowników  czy  to  dla  osób  odwiedzających 
bibliotekę. Wyjazd z tego parkingu nie jest możliwe. Radny zapytał jak wygląda obecnie 
sprawa po dawnym Globi. Kiedyś obiecano, że to miejsce będzie można wykorzystać do 
parkowania.
Radny zwrócił się do Komendanta Straży Miejskiej z prośbą o interwencję przy zakładzie 
renuncjacyjnym  samochody  umiejscowionym  na  skrzyżowaniu  ul.  Ciasnej  z  szosą 
Jadowska.  Właściciel  tego  zakładu  ustawia  sobie  samochody  na  całej  szerokości 
chodnika,  a  nawet  je  w  tym  miejscu  naprawia.  Na  tym  skrzyżowaniu  było  już  kilka 
wypadków. Nikt nie zwraca temu człowiekowi uwagi. Gdy jest wypadek, to on usuwa te 
samochody na pół dnia, ale następnego dnia te samochody wracają na ten chodnik. 

Marcin Dutkiewicz – Przewodniczący Rady
Stwierdził,  że  problem,  który  poruszył  radny  Zbigniew  Paziewski  tj.  parkowanie 
samochodów  na  chodnikach  jest  bardzo  powszechny  w  Wołominie.  Doskonałym 
przykładem  takiego  zachowania  jest  ul.  Lipińska,  gdzie  przy  powstałym  tam  osiedlu 
mieszkaniowym chodnik i ścieżka rowerowa są zastawione bez przerwy. Korzystający ze 
ścieżki  rowerowej  rowerzyści  obrzucani  są  obelgami,  że  zaczepiają  lusterko 
samochodowe. 

Grzegorz Mickiewicz – Zastępca Burmistrza
Z posiadanych informacji wie, że sprawa terenu po Globi nie jest  zakończona gdyż PSS 
Społem odwołuje się od wyroku sądowego. Jednak w jego opinii ten teren gmina powinna 
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dobrze sprzedać,  lub  pozostawić  go  dla  potrzeb Gminy Wołomin  i  zaprojektować  tam 
obiekt użyteczności publicznej, a nie powinien tam powstać parking.

Zbigniew Paziewski – radny
wprawdzie przy Urzędzie powstaje nowy parking, ale tylko na 20 miejsc parkingowych, a 
to jest za mało. W centrum miasta wszystkie uliczki są zastawione. Niszczone są chodniki  
i trawniki. Radny tez jest za tym, by tu powstał budynek użyteczności publicznej, ale w 
podziemiach powinien  być  parking  na 200-300 samochodów za niewielka  opłatą.  Coś 
trzeba  zrobić  bo  szkoda  tych  inwestycji  na  ulicach  i  chodnikach,  bo  wszystkie  są 
zniszczone z tego powodu, że samochody na nich parkują.  

Maciej Sota – Radca Prawny
W sprawie dot. terenu po byłym „Globi” na dzień 8 października został wyznaczony termin 
sądowy. Jest to dość odległy termin. Dlatego wystąpiono z prośba do przewodniczącego 
Sądu  Rejonowego  w  Wołominie  żeby  przyspieszył  ten  termin,  wskazując  na  kwestię 
większej możliwości zagospodarowania tego terenu i zabezpieczenia. Warunki estetyczne 
i bhp przemawiają za tym by gmina jak najszybciej przejęła ten teren i go uporządkowała. 

Janusz Krawczyk – radny
Prosił  o  podjęcie  działań  i  uporządkowanie  terenu  przy  harcówce  przy  ul.  Długiej  w 
Wołominie. Nie rozumiał jak można było doprowadzić do tak złego stanu budynek i teren 
wokoło.  

Sylwester Jagodziński – Zastępca Burmistrza
Budynek przy ul. Długiej jest użytkowany przez harcerzy. Co roku pojawia się problem 
uporządkowania terenu przy tej  harcówce. Co roku gmina zwraca się z prośba o jego 
uporządkowanie. Zobowiązał się do spowodowania oprzątnięcia terenu również w roku 
bieżącym.

Andrzej Żelezik – radny
Przy okazji rozmowy z harcerzami,  prosił by ich namówić do tego, żeby mogiła żołnierzy 
AK na cmentarzu  w Wołominie była  pod ich  opieką.  Może Młodzieżowa Rada Miasta 
powinna współdziałać z harcerzami w tym zakresie. 

Janusz Krawczyk - radny
Zwrócił  uwagę,  że  na  nieruchomości  przy  ul.  Reja  w  pobliżu  1  Maja  stoi  kilkanaście 
poprzewracanych krzyży. Są one poprzewracane,  cały teren jest okropnie zaniedbany. 
Uważał,  że  należałoby zidentyfikować  czyje  to  są  groby,  uprzątnąć  teren,  a  może  go 
ogrodzić. 

Danuta Glinka - Przedstawicielka Polskiego  Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów 
koło Nr 1 w Wołominie przy ul. Warszawskiej.
Reprezentowane przez nią koło funkcjonuje już 50 lat. W obecnie zajmowanym lokalu jego 
członkowie  spotykają  się  już  ponad  30  lat.   Warunki  techniczne  tego  pomieszczenia 
urągają  godności  ludzkiej.  W tym pomieszczeniu  czasem gromadzi  się  ok.  100 osób. 
Wszystkich członków koła jest 195. Wiadomo jednak, że w pomieszczeniu użytkowanym 
przez ten związek wszyscy nie zdołają się zmieścić.  Członkowie klubu to ludzie z peselem 
sprzed II wojny światowej lub tuz po wojnie. Ludzie ci ciężko pracowali (niektórzy od kilku  
pokoleń )  dla   Wołomina.  Tu wychowali  swoje dzieci  i  wnuki.  Tu upłynęło ich życie  w 
trudzie i znoju. Doczekali się „żenujących” emerytur. Zdrowie też nie jest najlepsze. Nie 
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chcą czekać w „czterech ścianach „ na śmierć. Chcą choć trochę uprzyjemnić i urozmaicić 
swoją starość.  Chcą spotkać się ze znajomymi, porozmawiać, powspominać choćby o 
dolegliwościach,  o trudach dnia codziennego, potańczyć trochę. Wiadomo przecież,  że 
taniec to zdrowie. Taniec to czasem jedyna rozrywka tych osób. Ale w tym 40 000 miecie  
nie ma dla nich miejsca. Wszyscy o nich zapomnieli: po co „staruchom” tańce, po co lokal,  
to jest fanaberia, powinni siedzieć w koncie i klepać pacierze  – takie słyszą słowa. 
Zwracając się do radnych Przedstawicielka koła Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów 
stwierdziła, że i ich dopadnie starość, a niektórzy już niedługo będą emerytami.  Jednak na 
razie  myślą  tylko  o  sobie.  Nie  interesuje  ich,  że  większość  z  emerytów  ma  niskie 
emerytury, że nie mogą wykupić leków czy opłacić czynszy za mieszkanie.   Rozrywkami 
dla tych ludzi są cotygodniowe spotkania i tańce. Od kilkudziesięciu lat nikt poważnie o 
nich nie pomyślał i nikt się nie zatroszczył o to by poprawić warunki lokalowe dla tego 
związku, by choć trochę umilić jego członkom ostatnie chwile.  Przed wyborami wszyscy 
odzyskują pamięć, przychodzą, agitują i obiecują. Każdy głos jest wówczas na wagę złota.  
Jednak potem po wyborach nikt nie pamięta, że obiecywał, że dał słowo. A przecież każdy 
kiedyś będzie stary.  Jednak dwoje młodych ludzi   Pan Dominik Kozaczka i  Pani Julita 
Mazur zainteresowali się emerytami i chcą im pomóc. Oni są nadzieją emerytów, bo starsi  
radni  o  nich  zapomnieli,  wykreślili  ich,  uznając  za  zbędny  balast-  aż  do  następnych 
wyborów. Pomoc jednak jest oczekiwana od wszystkich radnych. Dlatego apelowano do 
radnych by przestali się pochylać, a zaczęli działać. Każdego dnia ubywa członków tego 
związku.

Marcin Dutkiewicz – Przewodniczący Rady
Stwierdził,  że  były  to  gorzkie  słowa  i  jego  przedmówczyni  wytoczyła  „ciężkie  armaty” 
przeciwko całej Radzie Miejskiej. 

Dominik Kozaczka – radny
Liczył,  że cała Rada Miejska będzie naciskała Burmistrzów żeby jak najszybciej  nowy, 
zastępczy lokal dla tej organizacji się znalazł, bo w jego odczuciu ten lokal tym ludziom się 
należy. 

Sylwester Jagodziński – Zastępca Burmistrza
Powiedział, że to nie z winy władz miasta ta sytuacja tak wygląda. Lokal przy ul. Szopena 
1  jest  w  bardzo  złym  tanie  i  Powiatowy  Inspektorat  Nadzoru  Budowlanego  nakazał 
opróżnienie  budynku.  Ale  znalezienie  takiego  lokalu  w  którym  mogłoby  przebywać  i 
tańczyć ok. 100 osób nie jest łatwe w Gminie Wołomin, ale jeżeli będzie taka możliwość i 
pozyskany zostanie taki lokal to zostanie on udostępniony Związkowi Emerytów. To musi 
być lokal ny sto kilkadziesiąt osób mogło w nim , w sposób godny, spędzać czas.   Taki 
lokal może być pozyskany z obecnego zasobu lokalowego, bo przecież nowego budynku 
się  nie  wybuduje.  Chyba,  że  radni  będą chcieli  by taki  budynek został  wybudowany i  
przeznaczą na ten cel odpowiednie środki. Ale trzeba mieć na uwadze, że to są miliony 
złotych. 

Marcin Dutkiewicz – Przewodniczący Rady
Powiedział,  że  Rada  Miejska  korzysta  z  gościnności  Pani  Dyrektor  Miejskiego  Domu 
Kultury  wykorzystując  do  swoich  potrzeb  salę  widowiskową  MDK.  Zaproponował,  czy 
może  ta  sala  ta  nie  mogłaby  sprostać,  chociażby  tymczasowym,  potrzebom  i 
oczekiwaniom  osób  zrzeszonym  w  Związku  Emerytów,  Rencistów  i  Inwalidów.   Z 
pewnością,  spotkania  100  osób,  po  odpowiednio  wcześniejszym  uzgodnieniu  z 
Dyrektorem MDK, mogłyby się odbywać w tej sali.
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Dominik Kozaczka – radny
Nie chciał odpowiadać za przedstawicieli tej organizacji. Podpowiadał jedynie, że taki lokal 
mógłby zostać wygospodarowany po sklepie metalowym . Był jednym z ostatnich klientów 
tego sklepu i widział, że te lokale są fajne. Po wyprowadzce sklepu okazało się, że te 
lokale do niczego się nie nadają. 

Sylwester Jagodziński – Zastępca Burmistrza
Powiedział,  że  ok.  1,5 roku wcześniej  planowano,  żeby w tym budynku Pani  dyrektor 
Ośrodka  Profilaktyki  i  Terapii  Uzależnień  mogła  prowadzić  świetlice  środowiskowa. 
Niestety tan tego budynku na to nie pozwalał.   Bez zainwestowania w remont kilkuset 
tysięcy złotych nie ma możliwości jego dalszego użytkowania.  

Rafał Biały - radny 
Stwierdził, że temat seniorów w Wołominie jest tematem zaniedbanym.  Miło słyszeć, że 
radny Dominik Kozaczka i Pani Julita Mazur tym się zajęli. Kilka lat wcześniej gdy radny 
był inicjatorem utworzenia Klubu Seniora na Osiedlu Niepodległości, wielu kolegów się z 
niego śmiało, że interesuje się ludźmi starymi i seniorami. Teraz dojrzano do tego by dbać 
o pokolenie, które odchodzi a młodzi wchodzą powoli w „ich buty”. To jest zacne. 
Radny  poinformował  też,  że  doszła  do  niego  wiadomość,  iż  są  plany  spółdzielni  
mieszkaniowej, by wyrzucić klub emeryta Osiedla Niepodległości z zajmowanego lokalu.  
Dlatego prosił Burmistrza i Przewodniczącego Rady by nie pozwolili tego zrobić, bo osoby 
zrzeszone w tej grupie są bardzo mocno związani z tym miejscem.  Na każde potkanie w 
tym lokalu przychodzi wiele dziesiątek mieszkańców. Każe święta to dla nich jest drugi  
dom.  Powinno się dbać o to pokolenie, które wychowało pokolenie obecne na sali obrad.  
Należny dbać o to, by mieli oni godne warunki do spotkań. Nie można zgodzić się z tym, 
ze ludzie przez wiele lat „budowali” swój lokal, malowali ściany, szyli firanki, sadzili kwiaty 
by było jak w domu. Teraz ktoś chce skorzystać z tego lokalu i chce wyrzucić z niego tych 
ludzi.  Należy interweniować w Zarządzie Spółdzielni Mieszkaniowej by tak się nie stało. 

Andrzej Żelezik – radny
Dodał, że sprawą emerytów od dawna zajmują się wszyscy. Ośrodek Pomocy Społecznej 
również odegrał  w tym dużą rolę.  Wiele spraw jest uporządkowanych. Jedynie sprawa 
lokalowa nie jest uporządkowana, ale wszyscy radni są zainteresowani tym by problem 
rozwiązać.  Ale  też  wiadomo,  że  temat  lokalowy  w  Wołominie  jest  tematem 
najtrudniejszym. Najtrudniejsze tematy to mieszkania i bezrobocie.  Tu jest „mieszkanie” 
dla  mieszkańców  –  emerytów,  którzy  chcą  się  spotykać.  Doraźnym  pomysłem  jest 
wykorzystanie sali widowiskowej raz na jakiś czas. Jest to pewnego rodzaju rozwiązanie 
dla załatwienia sprawy. Jednak Ci emeryci potrzebują stałego punktu  do zbiórki. Problem 
corocznie nabrzmiewa, bo co roku ilość emerytów wzrasta.

Dominik kozaczka – radny
Prosił  Burmistrza  o  dokonanie  przeglądu  Gminnego  zasobu  lokalowego  i  w  pierwszej 
kolejności  znalezienie  lokalu  który  zadowoliłby  organizacje  emerytów,  rencistów  i 
Inwalidów by mogły się spotykać. By nie było sytuacji, że wysyła im się pisma, że zostaną 
wyrzuceni. 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach do godz. 16:35
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Po  przerwie  na  sali  obrad  nieobecni  byli  radni:  Adam  Bereda,  Igor  Sulich,  Arleta 
Dębkowska, Janusz Krawczyk, Dimitar Jugrew, Katarzyna Lubiak, Kazimierz Tarapata.

Krzysztof Wytrykus – Wiceprzewodniczący Rady
Złożył  wniosek,  by radni  zrezygnowali  z  odczytywania treści  uchwał,  gdyż otrzymali  ta 
treść w wersji papierowej i elektronicznej. 

Radni wyrazili zgodę na nieczytanie treści procedowanych uchwał w głosowaniu jawnym 
za – 14 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XXVIII-54/2013  w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Wołomin na 
rok 2013;

Anita Grabowska – Skarbnik Gminy
Przedstawiła  uzasadnienie  do  projektu  uchwały.  Treść  uzasadnienia  została  załączona 
odo egzemplarza archiwalnego uchwały. 

Na salę obrad powrócili  radni: Katarzyna Lubiak,  Dimitar Jugrew i Kazimierz Tarapata 
godz. 16:37

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

 Na salę obrad powrócił radny Janusz Krawczyk godz. 16:40

Uchwała Nr XXVIII-55/2013 w sprawie przyznania Medalu „Zasłużony dla Wołomina”;

Marcin Dutkiewicz – Przewodniczący Rady
Odczytał  protokół  ze  spotkania  kapituły  rozpatrującej  wnioski  o  przyznanie  Medalu 
„  Zasłużony  dla  Wołomina”.  Treść  protokołu  stanowi  załącznik  Nr  5  do  niniejszego 
protokołu.  Przedstawił nazwiska wszystkich nominowanych do odznaczenia tj. 
- Andrzej Wesołowski – Wnioskodawcą o odznaczenie było NSZZ Solidarność oo/Wołomin 
i Samorząd Mieszkaniowców osiedla Centrum -opozycjonista w czasach PRL, założyciel 
Komisji NSZZ Solidarność w Urzędzie Miejskim, Przewodniczący Rady Osiedla Centrum- 
Wnioskodawcą  o  odznaczenie  było  NSZZ  Solidarność  o/Wołomin  i  Samorząd 
Mieszkaniowców Osiedla Centrum;
-  Gabriela  Czarnecka  – Rzecznik  Praw  Dziecka  TPD  Wołomin,  Członkiem  Zespołu 
Interdyscyplinarnego  ds.  Przeciwdziałania  Przemocy  w  Rodzinie,  współpracownik 
Powiatowego Centrum Twórczości gdzie prezentuje swoją twórczość - Wnioskodawcą o 
odznaczenie było Towarzystwo Przyjaciół Dzieci – Zarząd Powiatowy w Wołominie
- Ks. Bp. Marek Solarczyk .- Odznaczył się szeroko pojętą działalnością społeczną  oraz 
sławił  dobre  imię  Wołomina  na  całym świecie  –  Wniosek  złożył  Przewodniczący rady 
Miejskiej Marcin Dutkiewicz. Wniosek ten poparły wszystkie Kluby Radnych działające w 
Radzie  Miejskiej. Uzasadnienie  wniosku  o  nadanie  medalu  zostało  załączone  do 
egzemplarza archiwalnego uchwały.

Kapituła  złożona  z  przedstawicieli  Rady  Miejskiej,  Burmistrza  Wołomina  i  Jednostek 
Pomocniczych  rekomendowała do odznaczenia Medalem Zasłużony dla Wołomina Ks. Bp 
Marka Solarczyka. 
Podjęto  decyzje  o  przyznaniu  w  roku  bieżącym  tylko  jednego  takiego  medalu,  by  to 
odznaczenie było odznaczeniem elitarnym. 
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Przyznanie tylko jednego medalu nie umniejsza zasług osób nominowanych, a w tej edycji  
nie zostały uhonorowane. Te nominacje powinny działać mobilizująco do dalszych działań, 
które nie zostają nie zauważone przez mieszkańców.                        

Wojciech Plichta – radny
Pogratulował nominowanym. Zasugerował, by te wszystkie osoby zostały zaproszone na 
uroczystość wręczenia medalu i by otrzymały jakieś wyróżnienia. 

Rada podjęła  uchwałę o przyznaniu Medalu Zasłużony dla  Wołomina Ks.  Bp Markowi 
Solarczykowi w głosowaniu jawnym za-  18 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała w sprawie lokalizacji i budowy pomnika

Marcin Dutkiewicz – Przewodniczący Rady
Przypomniał, że komisje Rady Miejskiej stwierdziły, iż nie było wystarczającej ilości czasu 
by  podjąć  właściwą,  stosowną decyzję,  dlatego  wnioskowano o  ponowne skierowanie 
uchwały do prac w komisjach. 

Krzysztof Wytrykus – Wiceprzewodniczący Rady
Zaproponował,  by  został  powołany zespół,  który  zajmie  się  ta  sprawą,  porozmawia  z 
wnioskodawcami. Być może trzeba będzie spotkać się i pojechać na miejsce gdzie miałby 
pomnik stanąć, lub znaleźć inne stosowne dla tego pomnika miejsce.  Proponował, by w 
skład  zespołu  weszły  osoby,  które  chcą  się  tym  zająć,  ale  przede  wszystkim 
przewodniczący  Komisji  Gospodarki,  Edukacji,  Bezpieczeństwa  i  Finansów Gminnych, 
plus prezydium rady. 

Dominik Kozaczka – radny
Pomysł  powołania specjalnego zespołu uznał  za ciekawy,  jednak nad tematem można 
dyskutować bezpośrednio na komisjach. Dwie komisje miały się tym zająć.

Marcin Dutkiewicz – Przewodniczący Rady
Proponował, by zwołać wspólne posiedzenie komisji. Jeżeli ktoś spoza komisji Edukacji i 
Gospodarki chce się tym zająć to może uczestniczyć w posiedzeniach tych komisji.  Na 
pewno  wnioskodawcy  lokalizacji  i  wzniesienia  pomnika  z  pewnością  chętnie  będą 
uczestniczyli w kolejnych posiedzeniach komisji. Uprzednio również byli na posiedzeniach 
komisji i udzielali żądanych informacji. 

Andrzej Żelezik – radny
Stwierdził, że należy myśleć o tej lokalizacji, bo to okazało się największym problemem. 
Każdy  pomysł  może  być  zbawienny  w  tym  przypadku.  Powinna  odbyć  się  szeroko 
zakrojona dyskusja, gdzie taki pomnik mógłby stanąć. Nikt nie kwestionował argumentów, 
że ten pomnik ma powstać. Natomiast proponowane miejsce było dyskusyjne.  Problem 
nie polega na tym żeby go postawić, tylko potem by nie był przypadkiem niszczony. To by 
przysporzyło  więcej  problemów  niż  to,  ze  tego  pomnika  nie  ma.  Trzeba  bardzo  się 
zastanowić nad tym, by miejsce było właściwe. 

Krzysztof Wytrykus – Wiceprzewodniczący Rady
Wyjaśnił, że radni nie są przeciwni postawieniu tego pomnika. Wręcz popierają inicjatywę. 
Kwestią jest ustalenie szczegółów. 
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Zbigniew Paziewski – radny
Zaproponował,  by  w  konsultacje  dotyczących  znalezienia  miejsca  na  ten  pomnik,  nie 
uczestniczyli tylko przedstawiciele dwóch wymienionych komisji, ale by każdy z radnych 
mógł brać w tym udział. 

Uchwała  dotycząca wzniesienia i lokalizacji pomnika  została zdjęta z porządku obrad i 
skierowana do prac  w komisjach Rady w wyniku  głosowania  jawnego za-  18  głosów, 
przec.-0, wstrz.-0

Uchwała Nr  XXVIII-56/2013 w  sprawie  współdziałania  z  Gminą  Tłuszcz  w  zakresie 
organizacji dowożenia osób niepełnosprawnych;

Marta Domańska – Gawryś – Wydział Polityki społecznej, Sportu i Edukacji
W uzasadnieniu do uchwały powiedziała, że ma ona na celu pomoc w organizacji dowozu 
dla dwóch mieszkańców. Są to osoby niepełnosprawne. Otrzymały one skierowanie do 
Środowiskowego  Domu  Pomocy  Społecznej  w  tłuszczu.  Jednak  ze  względu  na  stan 
majątkowy  rodziny  nie  są  w  stanie  dojechać  do  Tłuszcza.  Zadanie  dowozu  osób 
niepełnosprawnych,  jest  zadaniem,  które  gmina  może  realizować  w ramach  ustawy o 
pomocy społecznej. Współpraca będzie polegała na tym, że Gmina Tłuszcz przywozi do 
szkoły  powiatowej  na  ul.  Miłej  w  Wołominie  dzieci  –  mieszkańców  Gminy  Tłuszcz. 
Samochód wraca pusty. Po podjęciu proponowanej uchwały dzieci z Wołomina skorzystają 
z tego transportu w jego drodze powrotnej do Tłuszcza. Podobnie będzie wyglądał powrót 
po  południu:  Dzieci  Wołomińskie  będą  wracały  do  Wołomina,  a  w  powrotnej  drodze 
samochód zabierze dzieci ze szkoły do Tłuszcza.  Koszt Gminy Wołomin tego przewozu 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 18 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XXVIII-57/2013 w sprawie nabycia nieruchomości;

Sebastian Bała – Naczelnik Wydziału Zarządzania Nieruchomościami
Projekt  uchwały  dotyczy  nabycia  nieruchomości  położonej  w  Duczkach  przy  ul. 
Majdańskiej stanowiąca dz. ew. 249.9 o powierzchni 152m2. Nieruchomość ta obecnie jest 
zajęta pod drogę publiczną gminną. Kwota nabycia została ustalona w negocjacjach w 
właścicielem. 

Na salę obrad powrócili radni Arleta Dębkowska i Igor Sulich, a opuścił ja Dimtar Jugrew godz. 16:55  

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XXVIII-58/2013 w sprawie nabycia nieruchomości;

Sebastian Bała – Naczelnik Wydziału Zarządzania Nieruchomościami
Projekt  uchwały  dotyczy  nabycia  nieruchomości  położonej  w  Duczkach  przy  ul. 
Myśliwskiej,  stanowiącej  dwie  działki  ewidencyjne  39/1  i  40/1  o  łącznej  powierzchni 
184m2.  Te działki są zajęte pod drogę publiczną gminną ul. Myśliwską. Cena nabycia 
została określona na kwotę 10 000 zł została określona w negocjacjach z właścicielem. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0
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Uchwała Nr XXVIII-59/2013 w sprawie  zgody na stosowanie innej stopy procentowej dla 
rozłożonej na raty opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo 
własności nieruchomości;

Sebastian Bała – Naczelnik Wydziału Zarządzania Nieruchomościami
Projekt uchwały dotyczy stosowania innej stopy procentowej dla rozłożonej na raty opłaty 
z  tytułu  przekształcenia  prawa  użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności 
nieruchomości. Postępowania o przekształcenie są prowadzone na wniosek właściciela. 
Dotychczasowa uchwała, podjęta w 2002 roku, w związku z nowelizacją przepisów ustawy 
o  przekształceniu  prawa  użytkowania  wieczystego  w  roku  2008  utraciła  moc  prawną. 
Obecnie istnieje konieczność podjęcia stosownej uchwały celem określenia innej stawki 
procentowej niż ta określona w ustawie. Taką możliwość Radzie Miejskiej daje ustawa. 
Propozycja polega na tym, by proponowane stopy procentowe były wyższe niż nominalne 
dyskonta  weksli  z  dwóch  powodów.  Pierwszym  powodem  jest  to,  że  wnioskodawcy 
składający  wniosek  o  rozłożenie  na  raty  nie  mają  obowiązku  wykazywania  swojego 
dochodu. Gmina rozkładając należność na raty a tym samym w pewnym sensie kredytując 
przekształcanie,  nie ma możliwości weryfikacji jakiejkolwiek zdolności „kredytowej” osób 
przekształconych.  Jest  to  postępowanie  administracyjne  i  nie  ma możliwości  odmowy, 
jeżeli wnioskodawca złoży wniosek o rozłożenie na raty. Jest to o tyle kłopotliwe, że w 
przypadku spłaty rat są jakieś dodatkowe czynności. 
Drugim ważnym dla gminy powodem jest to, że jeżeli po przekształceniu nastąpi utrata 
dochodów,  ważne  jest  by  dochód  dla  gminy  z  tytułu  przekształcenia  wpłynął  jak 
najszybciej. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr  XXVIII-60/2013 w  sprawie  wyrażenia  zgody na ustanowienie  służebności 
przesyłu;

Sebastian Bała – Naczelnik Wydziału Zarządzania Nieruchomościami
Przedstawiony projekt  uchwały  dotyczy  wyrażenia  zgody na  ustanowienie  służebności 
przesyłu,  dla  nieruchomości  położonej  przy  ul.  Warszawskiej  i  dotyczy  ustanowienia 
służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja S.A w Lublinie w związku z modernizacja 
linii średniego napięcia oraz budowa i modernizacja stacji transformatorowej. Służebność 
została określona na załączniku graficznym do nn uchwały.  Odbywa się to na wniosek 
gestora sieci. Służebność jest ustanowiona odpłatnie za kwotę ryczałtową 100 zł. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XXVIII-61/2013 w sprawie zapewnienia funkcji publicznej dla placu zabaw w 
Ossowie;

Grzegorz Mickiewicz – Zastępca Burmistrza
Przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  Powiedział, że uchwała zapewni funkcje 
publiczna dla obiektu placu zabaw w Ossowie.  Ta uchwała jest niezbędna do tego, by 
dalej procedować kwestie pozyskania środków zewnętrznych dla stworzenia placu zabaw 
w Ossowie.  Wniosek  jest  oceniany i  Gmina  musi  wykazać,  że  będzie  zapewniona  ta 
ogólna dostępność poprzez uchwałę Rady Miejskiej.  W dniu 11 stycznia został złożony 
wniosek do LGD Równiny Wołomińskiej o dofinansowanie tego zadania inwestycyjnego. 
Wpłynęła  rekomendacja  o  dofinansowanie  ze  środków  w  ramach  rozwoju  obszarów 
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wiejskich w latach 1007 – 2013. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XXVIII-62/2013 w sprawie  Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Gminy Wołomin;
                                         
                                  Na salę obrad powrócił radny Dimitar     Jugrew godz. 17:05

Sylwester Jagodziński – Zastępca Burmistrza 
Wyjaśnił,  że  nadzór  wojewody  stwierdził,  że  regulamin  przyjęty  na  poprzedniej  sesji  
powinien być zmieniony. Proponowana obecnie wersja tego regulaminu jest ustalona z 
Wydziałem Prawnym wojewody Mazowieckiego w ramach nadzoru. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 20 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Pkt 9

Marcin Dutkiewicz – Przewodniczący Rady
W  związku  z  tym,  iż  jest  w  stałym  kontakcie  e-mail  z  radnymi  i  wszystkie  bieżące 
informacje są tą droga przekazywane radnym. 
Zaprosił radnych do skorzystania z oferty przedstawionej przez MDK w Wołominie.
Przypomniał o zaproszeniu radnego Wojciecha Plichty do udziału w meczu piłkarskim. 
Prosił o udział w imprezach związanych z Dniami Wołomina.

Pkt 10 

Rafał Biały- radny
Ponownie powtórzył  prośbę żeby wszystkie  uroczystości  gminne były organizowane w 
godzinach popołudniowych,  soboty i  niedziele,  by radni  mogli  na nie dotrzeć.  Radnym 
trudno w ciągu dnia przerwać wykonywanie obowiązków zawodowych i uczestniczyć w 
imprezach gminnych. Oprócz radnych również wielu mieszkańców chciałoby przyjść na 
taka imprezę. Lecz w ciągu tygodnia mają jakieś obowiązki zawodowe, szkolne, rodzinne. 
Byłby  to  dobry  kierunek,  gdyby  pomyśleć  nie  tylko  o  sobie  le  również  o  innych 
mieszkańcach Wołomina.  

Krzysztof Wytrykus – Wiceprzewodniczący Rady
Prosił  również  by  była  jakaś  koordynacja  w  organizacji  .  Są  sytuacje  gdy  imprezy 
nakładają się i trzeba wybierać w której się uczestniczy. 
Poinformował, że w trakcie sesji odwiedził Klub Emerytów i Rencistów z siedziba na ul. 
Prądzyńskiego, gdzie świętowano Dzień Matki. Tam w imieniu swoim i kolegów radnych 
złożył życzenia wszystkim matkom i ojcom.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad prowadzący Przewodniczący Rady Miejskiej 
Marcin Dutkiewicz zamknął XXVIII sesję Rady  Miejskiej w Wołominie w dniu 22 maja o 
godz. 17:15. Wszystkie podjęte w trakcie trwania sesji uchwały stanowią integralną część 
niniejszego protokołu.
Protokołowała                Sekretarz obrad                                 Prowadzący obrady 

Grażyna Płaneta             Michał Milewski                                      Marcin Dutkiewicz
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